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Bestyrelsens årlige ”Markvandring” i Afd.20 foregik  

d.24.okt. 2022 med Frederik og Stina fra DOMI. 

 
 

 
 

 

Bestyrelsens oplæg til markvandringen  

Se referat fra bestyrelsesmødet 3.okt. 
 

  

 

  

Vedtagelser fra dagens markvandring: 
 

 Vedr. de høje træer mod Havleddet 9, tager DOMI kontakt til ejeren for aftale om opstart af fældning. 

 

De vilde bede (var temmelig vilde i sommer) vil blive klippet ned i foråret.  

Fremover vil DOMI sørge for at klippe ned, når de bliver lidt for vilde. 

 

Beskæring af træer/frugttræer er en del af plejeplanen, så det sørger DOMI for fremover. 

 

Vedr. ”huller” i bøgehække: der skal efterplantes 2-3 stk. 

 

Der gives besked videre til Kent vedr. hegn og belægninger. 

 

Det undersøges om puljen grøn omstilling kan dække den manglende beplantning ved Blok 4. 

Ønsket er bl.a. sommerfuglebusk og myrtegedeblad. 

 

De 3 hvide krukker på p-pladsen erstattes med 2 store sten. 

Det løser problemet med den manglende pleje af blomsterne. 

 

De store træer (på kommunens grund) ved p-pladsen taber grene, som ofte foranlediger skader på 

bilerne. 

Dette meldes til kommunen. 

 

Der gives besked til service vedr. rensning af tagrender. 

 

 

  
 

 

 

Venlige hilsner fra Bestyrelsen 

 


